
Referat: Bestyrelsesmøde torsdag den 23. 
april 2015 kl. 19.30-22.00. 

Deltagere: Frederik Fedder, Thorkild Lind, Evald Lynggaard, Jesper Møller, Michael Thaarup 

Referent: Jesper. 

Dagsorden 
 

1. Konstituering 

a. Valg af formand, næstformand, kasserer og sekretær. 

Følgende blev valgt. Formand: Michael. Næstformand: Thorkild. Kasserer: Evald. Sekretær: Jesper. 

2. Overblik over klubbens økonomi 

a. Kort status ved kasseren 

b. Medlemsstatus og forventet udvikling 2015 

Evald orienterede: Kassebeholdningen er på 33.612,81 kr. Driftsresultatet lige nu er på 28.070 kr. 

Der er 32 betalende medlemmer plus 4 sponserede medlemmer, dvs. ca. ligesom sidste år på 

dette tidspunkt. En yderligere medlemstilgang forventes.  

3. Svømmehal vinteren 2014-15 

a. Evaluering 

Det har været lidt sparsomt med opbakning fra klubbens medlemmers side, til gengæld har der 

været betalende deltagere fra HTN (Strandby-klubben) i svømmehalen. Desuden har nye og 

potentielle nye medlemmer deltaget gratis. Bestyrelsen finder det fortsat vigtigt, at der afholdes 

en månedlig gang i svømmehallen i vindersæsonen.  

4. Årets projekter 2015 

a. Diskussion – hvad vil vi arbejde på at få gennemført i år? 

Thorkild nævnte behovet for udbedring og vedligeholdelse af slæbestedet og trailer (herunder 

låse) samt at dørene i containerne skal gå lettere. Thorkild blev sat på som tovholder.  



Michael spurgte til om våbenrummet skal indrettes som omklædningsrum med eller uden bruser. 

Det blev vedtaget at gøre det uden bruser. Evald, Michael og Thorkild vi stå for indretningen af det 

nye omklædningsrum. 

5. Instruktøruddannelsen – status 

a. Manglende moduler – orientering. 

Michael orienterede. Der er nu en instruktører mindre, idet Andreas Kiesbuy er udmeldte. Michael 

mangler to kurser for at blive instruktør på niveau 2 og Frederik et kursus for at blive instruktør på 

niveau 1. Der efterlyses nye instruktøremner. Jesper nævnte vigtigheden i, at alle instruktører får 

mulighed for at vedligeholde deres praktiske instruktørfærdigheder.  

6. Kommende arrangementer 

a. Orientering fra turudvalget 

b. Åbent hus 23. maj – evt med forhandlerdeltagelse 

c. Roeruddannelsen 13-14. juni 

d. Instruktørmøde – arrangementer og turansvarlige 

e. Midsommernatsmarathon – coast2coast 

Turudvalget har allerede orienteret pr. e-mail om årets turarrangementer som sker i samarbejde 

med HTN. Åbent husarrangementet den 23. maj blev diskuteret – det er ikke relevant med 

forhandlerdeltagelse. Til roeruddannelsen 13-14. juni forventes så mange instruktører som muligt 

deltager. Vi satser fortsat i videst muligt omfang på mandage og torsdage aftner i 

sommersæsonen til kortere roture for klubbens medlemmer. Vi har takket nej til at blive 

involveret i Midsommernatsmarathonet under Coast2coast. 

7. Skal vi finde en erstatning for kalenderen? 

a. Den nuværende kalenderløsning er gratis. Der findes alternative løsninger med 

elektronisk ro-tavle og ro-journal, som vi kan betale os fra. 

b. Skal vi købe et .dk-domæne? 

Michael undersøger prisen på en ny elektronisk kalender. Dog, trods lejlighedsvise problemer, er 

der nogenlunde tilfredshed med den nuværende kalenderløsning. Det blev besluttet, at vi køber et 

dk-domæne. 

8. Orientering fra DGI kompetencegruppe 

a. Orientering fra sidste møde. 

b. Kommende arrangementer. 

c. DGI-møde i Skagen den 29. juni 

Michael orienterede. Ved DGI-mødet mandag den 29. juni bliver der brug for hjælp, herunder ved 

bespisningen, hvor bl.a. Michael og Thorkild hjælper til. 

9. Eventuelt 



En svensk havkajakroer besøger Skagen 27.5-3.6. og spørger om nogen vil ro sammen med ham. 

Michael, Frederik og Thorkild stiller sig til rådighed. Desuden orienterede Michael om nogle andre 

mindre sager…  


